



中國香港賽艇協會

HONG KONG, CHINA ROWING ASSOCIATION

即時發佈

2016 香港室內賽艇錦標賽暨慈善長途接力賽完滿結束

由中國香港賽艇協會(賽協)主辦，民政事務局(藝術及體育發展基金)資助的 2016 香港室內賽艇錦標賽暨慈善長途接力賽 已於 2016 年 3 月 6 日(星期日)假九龍公園體育館完滿結束。是次室內賽艇錦標賽超過 800 名賽艇手參加，場內場外的氣氛均相當熱鬧。

經過一連兩日激烈的室內賽艇比賽，各學校、團體、工商機構的賽艇精英均施展渾身解數，於是次的錦標賽中取得前所未有的佳績。其中共產生 3 個新的大會紀錄，包括女子壯年組個人 2000 米 (50 歲-59 歲)、男子壯年組個人 2000 米 (60 歲或以上)、男子輕量級個人 2000 米 (40 歲或以上)，過程可精采萬分。

另外，亦有不少香港賽艇的成員在錦標賽中獲得佳績:-

場次	項目	香港賽艇代表隊	名次
7	男子青少年組個人 2000 米 (18 歲或以下) (U18)	陳至鋒	第一名
8	女子青少年組個人 2000 米 (18 歲或以下) (U18)	李美寶	第二名
17	男子公開組個人 2000 米	羅曉鋒	第一名
20	男子輕量級個人 2000 米 (19 歲-29 歲)	鄧超萌	第一名
		趙顯臻	第二名
		黃偉健	第三名
21	女子輕量級個人 2000 米 (19 歲-29 歲)	李嘉文	第一名
		李婉賢	第二名

最後，賽協特別鳴謝康宏理財服務有限公司、美國魔聲大中華有限公司、太古可口可樂香港有限公司、香港迪士尼樂園、撒隆適、Rowsport 及 Concept2 室內賽艇機生產商的贊助及支持，使今屆賽事得以順利舉行。

如對賽事有任何查詢，歡迎致電 2699 7271 與本會林凱欣小姐聯絡。

*詳細的賽事的成績請見附表

發稿機構：中國香港賽艇協會
發稿日期：2016 年 3 月 6 日

Sha Tin Rowing Centre, 27 Yuen Wo Road, Sha Tin, Hong Kong. 香港沙田源禾路廿七號、沙田賽艇中心

Tel. 電話: (852) 2699 7271 Fax. 傳真: (852) 2601 4477

Web Site 網址: www.rowing.org.hk E-mail. 電子郵件: hkcra@rowing.org.hk

A company limited by guarantee. Affiliated to Fédération Internationale des Sociétés D' Aviron and Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

本會乃社團註冊之有限公司及國際賽艇聯合會、中國香港體育協會暨奧林匹克委員會之屬會。



中國香港賽艇協會 HONG KONG, CHINA ROWING ASSOCIATION

For Immediate Release

Hong Kong Indoor Rowing Championships & Charity Rowathon 2016 **concluded successfully**

Organized by the Hong Kong, China Rowing Association, subvented by the Home Affairs Bureau (Arts & Sport Development Fund), the **Hong Kong Indoor Rowing Championships & Charity Rowathon 2016** was concluded successfully on 6th March, 2016 (Sunday) at Kowloon Park Sports Center. Over 800 participants joined in these two days. It resulted in a joyful carnival for both the participants and spectators.

Over 2-days breathtaking indoor rowing championships, each elite rower from participated schools, corporates, government departments and the public had put their all efforts for competing their best results. Finally there were three new records for the Hong Kong Indoor Rowing, including Women's Masters Individual 2000m (Age 50-59) 、Men's Masters Individual 2000m (Age 60 & above) and Men's Lightweight Individual 500m (Age 40 & above)

Outstanding result of the Hong Kong Rowing Team:

Race	Event	HK Team Member	Rank
7	Junior Men's Individual 2000m (Age 18 & Under) (U18)	Chan Chi Fung	Champion
8	Junior Women's Individual 2000m (Age 18 & Under) (U18)	Lee Mei Po	1st runner up
17	Men's Open Individual 2000m	Law Hiu Fung	Champion
20	Men's Lightweight Individual 2000m (Age 19-29)	Tang Chiu Mang	Champion
		Chiu Hin Chun	1s- runner up
		Wong Wai Kin	2nd runner up
21	Women's Lightweight Individual 2000m (Age 19-29)	Lee Ka Man	Champion
		Lee Yuen Yin	1s- runner up

Last but not least, the Association would like to express our heartfelt thanks to Convoy Financial Services Limited, Monster Greater China Limited, Swire Coca-Cola, Hong Kong Disneyland, Salonpas, Rowsport Asia Limited, and Concept2 for their continuous and generous support to the event.

Should you have any enquiries on the above event, please feel free to contact our Ms. Josie LAM at 2699 7271.

*For the full result, please refer to the attached file.

Issued by: Hong Kong, China Rowing Association
Date: 6th March 2016

Sha Tin Rowing Centre, 27 Yuen Wo Road, Sha Tin, Hong Kong. 香港沙田源禾路廿七號·沙田賽艇中心

Tel. 電話: (852) 2699 7271 Fax. 傳真: (852) 2601 4477

Web Site 網址: www.rowing.org.hk E-mail. 電子郵件: hkcr@rowing.org.hk

A company limited by guarantee. Affiliated to Fédération Internationale des Sociétés D' Aviron and Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

本會乃社團註冊之有限公司及國際賽艇聯合會、中國香港體育協會暨奧林匹克委員會之屬會。